
Notulen 56e ALV HV Avanti 
Vrijdag 12 mei 2023 
Clubhuis De Schakel 
 
Aanwezig: 36 leden 
Afwezig (met kennisgeving): Sophie Adegeest, Kelly Crielaard, Wieke Heijmans, Henny Musters, 
ouders Lucia Roitero, Mark en Lynn de Rooij, Corry van Spijk, Joep Verharen, Annemiek 
Wagemakers 
 
Mededelingen 

- Hans Wassink – 40 jaar scheidsrechter, gouden fluit ontvangen vanuit NHV – lid van 
verdienste, is akkoord bevonden door aanwezige leden 

- Henk Klerks  - 50 jaar scheidsrechter, gedenksteen/bokaal ontvangen vanuit NHV – erelid, 
is akkoord bevonden door aanwezige leden 

- Oktober: jeugdscheidsrechter opleiding 
- Is er interesse voor cursus AED? Ja: Henk Klerks, Arno van Nistelrooij, Arno van Logten, Lars 

van Loon, Lieke Elshout, Ester van den Hout, Jamie Klerks 
 
Uitreiking beker ereleden 
Uitgereikt door Kees Elshout aan Hans Wassink 
 
Notulen ALV 2019 
Doorgenomen en goedgekeurd 
 
Verslag TO 
Team Secretariaat 
Geen bijzonderheden 
Dames C: kampioen zaalseizoen 2022/2023 
Team Technische Zaken 
Nieuw lid: Mandy de Boer 
Lastig om trainers/coaches te vinden 
Trainerscursus nog niet afgerond door miscommunicatie, volgend seizoen wordt dit opgepakt, 
alleen Teun van Bladel is bijna klaar met deze cursus 
Team Onderhoud en Beheer 
Barbezetting is gepland tot eind juni, wordt per seniorenteam ingedeeld 
Onderhoud buitenlocatie: tegels voor ballenvanger, hekwerk zijkant veld 
Groot onderhoud gebouw is hard nodig: aannemers offerte laten maken 
Team Communicatie 
Veel actiever worden met zoeken van sponsoren 
Borden op de hoek zijn omgewaaid en kapot, dus moet geregeld worden 
Team Programmabureau 
Maikel Pijnenburg gaat stoppen, maar wil wel blijven ondersteunen 
Dit jaar waarschijnlijk géén vrijwilligers nodig voor het Wandelfestijn, bar onder eigen beheer van 
organisatie evenement 
 
Jaarverslag Stichting De Burcht 
Vanaf 2017 kapitaal opgebouwd door 3 verenigingen: € 32.561,00  
€ 10.000,00 voor Avanti, te gebruiken voor sportstimulerende activiteiten  
Omzet 2022: € 39.866,00, resultaat 2022: € 15.756,00 
Algemene omzet (zaalvoetbal, vlooienmarkt, SHJ) wordt verdeeld over de 3 verenigingen, 
verdelingspercentage: Avanti 39,75%, Elshout 28,9%, Minerva 31,35% 



Mededeling: kantine neutraal houden, versieringen van andere verenigingen laten hangen en op 
laten ruimen door desbetreffende vereniging 
 
Verslag en begroting penningmeester 
2022 positief afgesloten: resultaat € 1.556,00 
Specificatie buitenkantine: omzet € 6.846,00 -/- kosten inkoop, exploitatie en reservering groot 
onderhoud € 8.897,00 – negatief resultaat van € 2.051,00 
Er moet duidelijkheid komen over kosten huur kantine, alleen voor vrijwilligers/leden tegen een 
vast tarief, dus niet voor buitenstaanders – A4-tje met duidelijke regels maken! 
Contributievoorstel:  

- Bondscontributie omhoog (gelijk aan NHV afdracht) van € 79,70 naar € 85,80 
- Verenigingscontributie omhoog met 2% 
Beiden zijn akkoord bevonden door aanwezige leden 

 
Verslag kascommissie 
Verslag is gecontroleerd en akkoord bevonden; decharge is verleend aan penningmeester (alles 
ziet er heel goed uit!) 
Begroting 2023 gelijk aan begroting 2022: akkoord en goedgekeurd 
 
Jubilarissen 2023 
50 jaar lid: Arno van Logten, Thea van Noort, Henk Klerks (bloemen en VVV-bon van € 50,00) 
25 jaar lid: Joep Verharen (bloemen en VVV-bon van € 25,00) 
15 jaar lid: Tijs Hellegers (consumptiekaart van € 20,00) 
 
Structuur Avanti, verslag commissie 
Evaluatie door Ester van den Hout, Ancke Sikkers, Kelly Crielaard en Lieke Elshout: 
2 bijeenkomsten met leden en ouders van leden 
Belangrijkste is om dingen te veranderen, moet je ook dingen anders gaan doen 
Er gaat ook al veel goed, veel leden, financieel gezond, vrij grote vereniging in deze regio 
Zie evaluatieverslag najaar 2022 
Hoe gaan we dit vervolg geven? Marc van Bijnen stelt voor om voor 1 juni een top 5 van 
belangrijkste stappen samen te stellen door alle teams via trainers/coaches, daarna inschrijven om 
aan deze top 5 te gaan werken … persoonlijke benadering is belangrijker! 
Demi Koppenhol stelt voor overleg te houden binnen alle handbalteams (seniorent en ouders van 
jeugdleden). 
Enquête met actiepunten naar alle leden versturen: Welke punten zijn er? En wie wil hieraan 
meewerken? Wordt opgepakt door Helma van Wijk, Marc van Bijnen, Marnix Mathlener, Vera 
Turquin. 
 
Rondvraag 
Thea: mededeling Familietoernooi is op 2 juli 
Marjon: Avanti-app is vernieuwd, er zijn meer mogelijkheden (zie nieuwsbrief), ClubAssistent 
vervalt 
Harold: opnieuw ‘Speler van de week’ bij wedstrijden Dames 1 en Heren 1 
Ancke: mededeling seizoen afsluiter is op 25 juni. Is er nog behoefte aan het verenigingstoernooi? 
Jazeker, Ancke en Jamie pakken dit op 
Marc: in nieuwsbrief vragen om wedstrijden te fluiten? 
Henk: Volgens de Statuten nog steeds een bestuur, moet om de 3 jaar herkozen/herroepen 
worden (is sinds 2017 niet meer gebeurd). Henk, Lieke en Joyce blijven nog 1 jaar zitten, volgend 
jaar aftreden en eventueel herkiesbaar stellen 
 
Volgende Algemene Leden Vergadering gepland op vrijdag 22 maart 2024 om 20:00 uur 


